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Załącznik Nr 8 

 

Wniosek z prośbą o informację 

 

23 wniosek 

Proszę o przedstawienie, na jakim etapie jest procesowana ustawa o zmianie ustawy –Prawo 
budowlane oraz ustawy o gospodarce nieruchomościami, w zakresie obejmującej świadectwa 
energetyczne”. Jakie jest stanowisko Podkomisji Sejmowej Stałej, powołanej przez Komisję 
Infrastruktury, do przedłoŜonego rządowego projektu przedmiotowej ustawy. Czy postulaty 
środowiska budowlanego zostały uwzględnione, a jeśli tak to w jakim zakresie. - Stanisław 
Dołęgowski Nr mandatu 112 

Odpowiedzi udzielił Min. Dziekoński 


